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NĚMECKO: Poslechne Německo zločince z Bruselu, že musí vakcíny vyočkovat, nebo svůj národ
ochrání? Německo je jasný důkaz, že vakcína Pfiizer nefunguje a zločinci to do lidí perou i kdyby
všechny měli zabít! Není důležité zdraví, ale miliardy jako odměna za spotřebované vakcíny!

Berlin – Irgendwas ist faul im Staate Deutschland. Im letzten Herbst, als es noch gar
keinen Impfstoff gab, waren die Zahlen (die überhaupt nichts aussagen, aber welche die
Basis für all den Horror waren und bleiben) nicht so hoch wie jetzt:

Úžasné Německo jde zaostalým Čechům příkladem, kvílí Vojtěch a Flégrové.

 

Opravdu?

 

I v Německu pochybují, i když se to u nás tají: prý jenom my jsme blbí!
Institut Roberta Kocha (RKI) předběžně oznámil 37 120 nových infekcí koronavirem. To bylo o 50
procent neboli o 12 452 „případů“ více než v pátek ráno před týdnem a více než kdy jindy od začátku
pandemie. Předchozí maximum bylo zaznamenáno pouze ve čtvrtek s 33 949 novými případy během
jednoho dne.
Podle Institutu Roberta Kocha vzrostla incidence ze včerejších 154,5 na 169,9 nových „případů“ na
100 000 obyvatel za posledních sedm dní. Celkově má ústav podle předběžných údajů v současnosti
asi 270 500 pozitivních testů,  což je asi o 64 800 více než před týdnem. Navíc RKI nyní v souvislosti
s virem oznámila 154 úmrtí během 24 hodin.
Za posledních sedm dní došlo k 740 úmrtím, což odpovídá v průměru 106 úmrtím denně (předchozí
den: 101). To zvýšilo počet úmrtí na 96 346 během 24 hodin. Dosud bylo v Německu na koronavirus
pozitivně testováno celkem 4,71 milionu lidí. Vzhledem k tomu, že se jedná o předběžná čísla pro
dnešek, mohla by být zpráva RKI později opravena.
Das sind also 6 Prozent, die sich angeblich nicht mehr anstecken können. Zählt man die knapp 67
Prozent Geimpften dazu, ist man schon bei 73 Prozent. Das müsste eigentlich reichen, um das Virus
zu bändigen. Eigentlich. Wenn nur die Impfungen etwas bringen würden.
Doch es sieht so aus, als ob sich genau diese 67 Prozent der Bürger haben verarschen lassen,
zugunsten der Pharmaindustrie. Herzlichen Glückwunsch.
Takže to je 6 procent, kteří se údajně již nemohou nakazit. Když započítáte těch téměř 67 procent
proočkovaných, jste už na 73 procentech. To by vlastně mělo stačit ke zkrocení viru. Vlastně. Kdyby
jen očkování něco udělalo.
Ale vypadá to, jako by to bylo právě těchto 67 procent občanů, kteří se nechali napálit ve
prospěch farmaceutického průmyslu. Gratulujeme.
 jouwatch,
 Co třeba porovnání?
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Nebojí se Vojtěch, Babiš, a zločinci kolem prodejců Pfizeru, že někomu pod vydíráním a bezohledným
terorem hrábne a někoho z jejich rodiny či je samotné oddělá? Nebo pozůstalý, kterého zabije
vakcína Pfizer? Jasně, oni mají zesílenou ochranku, protože vědí, že už to smrdí. Ale jak dlouho? Já
bych už se bál!
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